

「一 Shake 即中」大抽獎條款及細則

1. 「一 Shake 即中」大抽獎(「抽獎」)·由 2016 年 10 月 11 日 00 時 00 分(香港時間)至 2016 年 12 月 31 日 23 時 59 分(香港時間)(包括首尾兩天)(「推廣期」)期間進行。
2. 抽獎只適用於持有由安信信貸有限公司(「安信」)發出認可之有效 WeWa 信用卡之持卡人(「持卡人」)參加。持卡人憑 WeWa 信用卡單一簽賬滿港幣\$400 或以上之合資格交易(詳細定義見下述第 4 條)可獲抽獎機會 1 次。每位持卡人於推廣期內每日的簽賬交易最多可獲抽獎機會 3 次。
3. 持卡人必須下載指定 WeWa 卡手機應用程式(「WeWa 卡手機程式」)·並須登記作為用戶及接受有關條款及細則約束。持卡人須於簽賬後 7 天內·透過登入 WeWa 卡手機應用程式參加抽獎·否則抽獎機會將於 7 天後自動被取消。抽獎結果將於每次完成抽獎後即時在 WeWa 卡手機程式上顯示·安信不會個別通知得獎者抽獎結果·唯持卡人可隨時於抽獎進行後從 WeWa 卡手機程式覆查已抽中之獎品項目。
4. 安信認可之合資格交易(「合資格交易」)指以安信 WeWa 信用卡於推廣期內簽賬並已誌賬之零售交易·金額必須以港幣計算後滿\$400 或以上(如任何交易之誌賬金額與成功授權之交易金額不相符·將以較低者為抽獎準則)。合資格交易並不包括(但不限於)八達通(按金、手續費及自動增值金額)、現金透支金額、分拆交易、基金投資金額、賭場交易金額、購買現金券金額、各類別之消費按金、優惠套現金額、分期計劃金額、任何涉及正在進行索償之簽賬、未能即時執行的代授權交易、透過 Visa payWave 或透過手機繳款所作而毋須簽署認證的交易、信用卡費用(包括年費、利息/財務費用、逾期費用、超逾信用額手續費、現金透支手續費及其他費用)、未誌賬/取消/退回/偽造之交易金額及所有未經授權之交易金額·所有認可交易概以安信記錄為準。

有關「一 Shake 即中」大抽獎獎品之條款及細則

1. 「一 Shake 即中」大抽獎獎品包括:

a) Circle K 現金券港幣 \$20	j) 港幣 \$20 簽賬回贈
b) KFC 現金券港幣 \$20-\$50	k) 港幣 \$40 簽賬回贈
c) 美心飲食券港幣 \$20-\$150	l) 單一簽賬項目 95 折優惠 *
d) 必勝客現金券港幣 \$20-\$200	m) 單一簽賬項目 9 折優惠 *
e) 星巴克現金券港幣 \$25	n) 單一簽賬項目 7 折優惠 *
f) Haagen Dazs 單球雪糕券	o) 單一簽賬項目 5 折優惠 *
g) Haagen Dazs 現金券港幣 \$150	p) 單一簽賬免找數優惠 *
h) 惠康現金券港幣 \$50-\$200	
i) 百老匯電影換票証	

2. 「一 Shake 即中」大抽獎之單一簽賬項目 95 折優惠之上限為港幣\$100;單一簽賬項目 9 折優惠之上限為港幣\$200;單一簽賬項目 7 折優惠之上限為港幣\$600;單一簽賬項目 5 折優惠之上限為港幣\$5,000;單一簽賬免找數優惠之上限為港幣\$10,000。
3. 得獎之合資格交易必須在交易日後 7 天內誌賬才當中獎論·否則得獎資格會被取消。得獎者須參照手機應用程式上之換領方法及細則·於有效期內換領獎品。過期未換領或不按細則換領當作失效論。有關之折扣或免找數優惠金額將以信用卡現金回贈獎賞·安信會於該簽賬交易已誌賬後的三個月內直接存入信用卡戶口。
4. 在抽獎過程中包括但不限於所發生任何通訊系統故障、中斷、截取、暫停、延遲、損失、無法使用、不正確的數據傳輸或其他故障而使抽獎未能進行·持卡人均不可就前述的任何情況向安信有關抽獎的任何一方作出任何索償或提出任何訴訟。
5. 所有合資格交易經由 WeWa 卡手機程式的抽獎結果·不論任何原因將不可取消或安排重新抽獎·所有抽獎結果以安信記錄為準。
6. 得獎者不可將簽賬回贈、折扣優惠及免找數簽賬額換取現金;簽賬回贈、折扣優惠及免找數簽賬額只可用以購物及享用服務·不可用以支付任何財務債項及不可用以支付獲獎前積累的未清繳信用卡債項。

一般條款及細則

1. 得獎者之信用卡戶口必須於推廣期內及獲發獎品時仍然有效、信貸狀況良好及無欠款(概由安信全權酌情決定)才能獲得獎品。安信保留取消持卡人參與「一 Shake 即中」大抽獎及/或「月 Shake 月 WeWa」(「此推廣」)之資格及/或得獎資格而毋須另行通知。
2. 安信並非產品之供應商·載於宣傳刊物上的獎品資料、圖片亦非由安信提供並只供參考。而參考零售價是由供應商提供及只供參考·並不是由安信釐定。安信對於參考零售價及其在市場的真正售價的差異恕不負責。如對產品的質素或供應情況或宣傳刊物內所述任何資料的準確性有任何查詢、申索或投訴·應直接向有關商戶提出。安信對此不承擔任何責任。所有獎品均不得轉讓·亦不可兌換現金、信用額或其他獎品。
3. 獎品之使用須受其條款及細則所約束。安信並非獎品之供應商·毋須對獎品作出任何保證或負上任何法律責任。一切有關獎品之責任·概由獎品之供應商負責。如有任何爭議·安信保留最終決定權。
4. 安信如發現相同之合資格交易於此推廣中抽中獎品多於一次·將以該合資格交易之最先一次抽中之獎品為準及作為安排換領獎品之用。任何交易的時間及有效性及/或持卡人於此推廣獲得獎賞的資格·將由安信按其紀錄全權酌情決定。

定。如持卡人的交易紀錄與安信紀錄不符，安信的紀錄將為決定性並對持卡人具有約束力。

5. 安信保留對得獎者名單及頒贈儀式的有關資料公開作宣傳推廣用途的權利。
6. 持卡人在此推廣中如有任何欺詐或舞弊行為(由安信全權酌情決定)，安信將會取消持卡人參加此推廣及獲獎資格(如適用)。
7. 如因任何電訊網絡的通訊或技術問題、故障、意外或其它原因，致使持卡人未能參與此推廣，安信概不負責。
8. 如安信有理由相信任何持卡人使用或教唆他人使用不正當或欺詐方法干擾此推廣活動的運作，造成此推廣活動任何部份受到干擾、技術難題或故障，或任何危害、破壞或影響此推廣的舉辦、誠信、公平或順利進行或偵察到任何不正常的數據傳送，安信有權終止該持卡人參加此推廣活動的資格，並保留向客戶追究的權利。
9. 安信員工均不得參加此推廣，以示公允。
10. 如有任何爭議，安信保留最終決定權。
11. 如本條款及細則之中、英文版本有任何歧義，概以中文版本為準。

換領獎賞詳情

換領中心資料

家家禮品換領中心地址

1. 九龍區
九龍旺角廣東道 982 號嘉富商業中心 17 樓全層 (旺角港鐵站 E1 出口)
開放時間: 星期一至星期六 11:00 -19:30; 星期日 13:00-17:30; 公眾假期休息
聯絡電話: 3996 8196
2. 港島區
香港灣仔駱克道 88 號 12 樓全層 (灣仔港鐵站 C 出口)
開放時間: 星期一至星期六 11:00 - 19:30; 星期日及公眾假期休息
聯絡電話: 3996 8197
3. 新界區
新界葵涌葵德街 16-26 號金德工業大廈第二座 8 樓 9 室 (葵芳港鐵站 C 出口)
開放時間: 星期一至星期五 09:00- 18:00; 星期六 09:00- 13:00; 星期日及公眾假期休息 (午飯時間: 12:00-13:00)
聯絡電話: 3124 0341

*換領中心將於八號或以上颱風訊號或/及黑色暴雨警告訊號生效時休息。

商戶現金券/禮品換領條款及細則

1. 持卡人於「一 Shake 即中」大抽獎(「抽獎」)中所獲得之獎賞，必須在該合資格之交易誌賬後及其信用卡戶口仍然有效及信貸狀況良好(概由安信全權酌情決定)，才能於 WeWa 手機應用程式(「手機應用程式」)上「我的獎賞」服務中有效顯示及兌換。如合資格之交易於交易後 30 天內仍未誌賬，得獎者所得之獎賞將會自動從「我的獎賞」中被移除，唯安信不會個別通知得獎者。
2. 持卡人可以選擇前往換領中心換領獎賞或把獎賞轉換為現金回贈。如持卡人一經選擇其領取獎賞的方式，便不能取消或更改。
3. 如得獎者選擇將獎賞轉換成現金回贈，該現金回贈將於三個月內存入 WeWa 信用卡戶口，並顯示於月結單上。每月可獲贈之現金回贈金額並無上限。該現金回贈不可轉讓。
4. 如獎賞一經轉換成現金回贈，得獎者不能要求取消或重新轉換。
5. 欲將獎賞轉換成現金回贈之得獎者，只可透過 WeWa 手機應用程式選擇，恕不接納及受理透過電話、郵寄、傳真或網上申請。
6. 得獎者如選擇前往換領中心兌換獎賞，得獎者必須於獎賞有效顯示後的 4 至 60 天內，親身到換領中心並出示手機應用程式上之 QR 條碼換領獎賞，逾期無效，並不會重發。得獎者在前往換領獎賞前，請先致電換領中心，以確定欲換領之禮品備有存貨。
7. 每項 QR 條碼只可換領 1 次。商戶現金券/禮品換領或現金一經兌換後，所有獎品均不得轉讓、退款或兌換其他獎品。安信保留決定權對重覆換領之獎賞作出收費。得獎者之信用卡戶口必須於換領獎賞期內仍然有效、信貸狀況良好及無欠款(概由安信全權酌情決定)才能獲得獎品。獎賞一經兌換，手機應用程式上「我的獎賞」會隨之將該份獎賞的狀態由「可兌換」轉成「已兌換」。
8. 如因任何理由取消安信信用卡戶口，所有未存入之現金回贈及戶口原有之現金回贈餘額將被即時取消。
9. 客戶之安信信用卡戶口須於存入現金回贈金額時仍然有效及信貸狀況良好，方可獲贈現金回贈。

10. 安信不會就得獎者因逾期換領獎賞、遺失手機、未能親身換領獎賞、交易之結賬金額不付或取消等情況而負責或重發獎賞。
11. 安信並非產品之供應商，載於宣傳刊物上的獎品資料、圖片亦非由安信提供並只供參考。而參考零售價是由供應商提供及只供參考，並不是由安信釐定。安信對於參考零售價及其在市場的真正售價的差異恕不負責。如對產品的質素或供應情況或宣傳刊物內所述任何資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向有關商戶提出。安信對此不承擔任何責任。所有獎品均不得轉讓，亦不可兌換現金、信用額或其他獎品。
12. 獎品之使用須受其條款及細則所約束。安信並非獎品之供應商，毋須對獎品作出任何保證或負上任何法律責任。一切有關獎品之責任，概由獎品之供應商負責。如有任何爭議，安信保留最終決定權。
13. 如有任何爭議，安信保留最終決定權。
14. 如本條款及細則之中、英文版本有任何歧義，概以中文版本為準。

WeWa 信用卡現金回贈條款及細則

1. 持卡人於「一 Shake 即中」大抽獎（「抽獎」）中所獲得之獎賞，必須在該合資格之交易誌賬後及其信用卡戶口仍然有效及信貸狀況良好（概由安信全權酌情決定），才能於 WeWa 手機應用程式（「手機應用程式」）上「我的獎賞」服務中有效顯示及兌換。如合資格之交易於交易後 30 天內仍未誌賬，得獎者所得之獎賞將自動從「我的獎賞」中被取消及移除，唯安信不會個別通知得獎者。
2. 就獎賞之「單一簽賬項目 95 折優惠」而言，所獲之優惠將以 WeWa 信用卡現金回贈送出，其上限為港幣\$100；「單一簽賬項目 9 折優惠」之現金回贈上限為港幣\$200；「單一簽賬項目 7 折優惠」之現金回贈上限為港幣\$600；「單一簽賬項目 5 折優惠」之現金回贈上限為港幣\$5,000；「單一簽賬免找數優惠」之現金回贈上限為港幣\$10,000。送出之 WeWa 信用卡現金回贈，將於該簽賬交易已誌賬後的三個月內直接存入信用卡戶口。
3. 如因任何理由取消安信信用卡戶口，所有未存入之現金回贈及戶口原有之現金回贈餘額將被即時取消。
4. 客戶之安信信用卡戶口須於存入現金回贈金額時仍然有效及信貸狀況良好，方可獲贈現金回贈。
5. 如有任何爭議，安信保留最終決定權。
6. 如本條款及細則之中、英文版本有任何歧義，概以中文版本為準。

Terms and Conditions of “ Shake to WeWa ”

1. This “ Shake to WeWa ” (“Lucky Draw”), starting from 00:00 on 11th October 2016 (Hong Kong time) to 23:59 on 31st December 2016 (Hong Kong time) (both dates inclusive) (the “Promotion Period”),
2. Lucky draw is applicable to the cardholders (“Cardholders”) of valid WeWa credit card recognized and issued by PrimeCredit Limited (“ PrimeCredit ”). Cardholders will be entitled to 1 Lucky Draw chance everytime they make single eligible transaction of HK\$400 or above (as defined in Clause 4) with WeWa credit card . Each Cardholder can enjoy maximum 3 Lucky Draw chances for eligible transactions made each day during the Promotion Period.
3. Cardholders must install WeWa credit card mobile application (“WeWa Mobile App”) as a tool for Lucky Draw and Cardholders must register as the member of WeWa Mobile App and accept its terms and conditions. Cardholders must via WeWa Mobile App to entitle Lucky Draw within seven days after making eligible transaction or otherwise Lucky Draw chance will be forfeited after 7 days. Lucky Draw result will be announced via WeWa Mobile App each time when the Lucky Draw has been drawn. PrimeCredit will not inform winners the Lucky Draw result individually. Instead, Cardholders can check their entitled prizes via WeWa Mobile App any time after Lucky Draw has been drawn.
4. Eligible transactions (“Eligible Transaction”) shall mean any posted retail transactions conducted by WeWa credit card during the Promotion Period and which should be \$400 or above after calculated in Hong Kong dollar (if the posted transaction amount is not same as the successful authorized transaction amount, whichever is lower). The eligible transaction should exclude but not limited to the following types of transactions: Application fee/handling fee and Octopus Automatic Add Value Service (deposit, handling fee and automatic added value), cash advance, split transactions, fund investment, casino chips, any value of vouchers, deposits, Credit-to-Cash, cash instalment, dispute transactions, stand-in authorization waited to be run overnight and transactions made by Visa payWave or mobile payment which signature is not required for verification, credit card fee (including annual fee, interest/finance charge, late fee, over-the-limit fee, cash advance fee and other fee), any transactions that are subject to un-posted/ cancelled/ charge-back, return of goods and/or refund/forgery, or any unauthorized transactions. Records of PrimeCredit shall be prevailing.

Terms and Conditions of “ Shake to WeWa” Prizes

1. “Shake to WeWa” prizes include :

<ul style="list-style-type: none"> a) Circle K HK\$ 20 Cash Coupon b) KFC HK\$ 20 – \$50 Cash Coupon c) Maxims HK\$ 20 – HK\$ 150 Cash Coupon d) Pizzahut HK\$ 20 – HK\$ 200 Cash Coupon e) Starbucks HK\$ 25 Cash Coupon f) Haagen Dazs Single Scoop voucher g) Haagen Dazs HK\$ 150 Gift voucher h) Wellcome HK\$ 50 – HK\$ 200 Cash Coupon i) Broadway Cinema Movie Coupon 	<ul style="list-style-type: none"> j) HK\$ 20 Transaction Rebate k) HK\$ 40 Transaction Rebate l) 5% discount on single transaction* m) 10% discount on single transaction* n) 30% discount on single transaction* o) 50% discount on single transaction* p) 100% free spending credit on single transaction*
--	--

2. Maximum amount on "Shake to WeWa" for a 5% discounted transaction is HK\$ 100; 10% discounted transaction is HK\$ 200; 30% discounted transaction is HK\$ 600; 50% discounted transaction is HK\$ 5,000; 100% free spending credit on a single transaction is HK\$ 10,000.
3. Eligible Transaction must be posted within seven days from the transaction date or otherwise prize entitlement will be forfeited. Winner must follow the redeem method and terms published on WeWa Mobile App redeem the prize within expiry date. Overdue redemption or violated terms redemption will be invalid. PrimeCredit will credit the relevant discount or free spending credit amount in the form of cash rebate into credit card account three months after the transaction post date.
4. Cardholders cannot make any claims or propose any actions to PrimeCredit related to the lucky draw under circumstances, including but not limited, the communication system of any failure, interruption, interception, suspension, delay, losses, unavailable, incorrect data transfer or other malfunction that result lucky draw failure.
5. All eligible transactions completed to join lucky draw via WeWa Mobile App and cannot be cancelled or arrange a redraw, all lucky draw results recorded by PrimeCredit shall prevail.
6. Winners cannot draw cash with the transaction rebate, discount rebate and free a single transaction rebate. The transaction rebate, discount rebate and 100% free spending credit on single transaction cannot be used to settle any monetary obligations except for the purchase of goods and service and cannot be used to settle any outstanding liability accrued prior to the winning of the prize.

General Terms and Conditions

1. Winners' credit card accounts must be valid and in good standing, and not in default (as determined by PrimeCredit at its sole discretion) during the promotional period and at the time the prizes awarded to and/or redeemed by the winners. Otherwise, PrimeCredit reserves the right to cancel their eligible to participate and/or award prizes in "Shake to WeWa" and "Grand Lucky Draw" ("The Program") without prior notice.
2. PrimeCredit is not the supplier of the products. All pictures and prices contained in promotion materials are not provided by PrimeCredit and are for reference only. The prices of all products are designated by the relevant outlets and PrimeCredit does not accept any liability to the difference of retail price and the actual market price. PrimeCredit does not accept any liability in relation to the quality of products and supply provided by the Merchants, any complaints in relation thereto should be made to the relevant merchant directly. All prizes cannot be transferred or exchanged for cash, credit limit or other goods.
3. Use of prizes is subject to terms and conditions stipulated by the relevant suppliers. PrimeCredit is not the supplier of the products, will bear no legal responsibility and no guarantee to the prizes. Supplier shall be responsible for the liability of the prize. In the event of any dispute, the decision of the PrimeCredit shall be final.
4. If same eligible transaction is drawn and prized twice in the Program, the first draw result will only be deemed valid and eligible for the prize and will be arranged for prize redemption. Time and validity of any registration, transactions and/or eligibility of a cardholder to participate in the Program shall be determined by PrimeCredit at its sole discretion based on PrimeCredit's record. If there is any discrepancy between the record of registration or transaction held by a cardholder and that held by PrimeCredit, PrimeCredit's record shall be conclusive and binding on the cardholder.
5. PrimeCredit reserves the right to publicize the winner's list and the relevant information of the prize presentation ceremony for any marketing purpose.
6. Any fraud and/or abuse of the Program by cardholders (as determined by PrimeCredit at its sole discretion) will result in forfeiture of the cardholder's eligibility to participate in the Program.
7. PrimeCredit assumes no responsibility for technical hardware or software failures of any kind, lost or unavailable network connections, or failed, incomplete, garbled or delayed electronic transmission which may limit a cardholder's ability to participate in the Program.
8. If PrimeCredit reasonably believes that any cardholder has been using or abetting others to use inappropriate method or committing fraud to interrupt operation and interfere any part of the PrimeCredit, causing technical problems, disorders, jeopardizing, damaging or affecting running of the Program, its

accuracy, fairness or smooth operation or PrimeCredit detects any invalid or incomplete data entry at the back-end or front-end, PrimeCredit reserves all right to disqualify the cardholder from participating in the Program and claim for any damage and loss arising from or in connection with any of the above suffered by PrimeCredit from such cardholder.

9. Staffs of PrimeCredit are restricted to participate in the Program.
10. In case of any disputes, the decision of PrimeCredit shall be final.
11. In the event of discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.

Redemption Details

Merchant Coupons/ Products redemption Terms & Condition Redemption Centre Detail

Ka Ka Redemption Centre Address

1. Kowloon Redemption Center
Address: 17th Floor, Prosperity Centre, 982 Canton Road, MongKok, Kln. (MTR MongKok Station Exit E1)
Opening Hour: Mon–Sat: 11:00 to 19:30, Sun: 13:00 to 17:30, Public Holiday: Closed
Customer Hotline: 3996 8196
2. Hong Kong Redemption Center
Address: 12th Floor, No.88 Lockhart Road, Wan Chai, H.K. (MTR Wan Chai Station Exit C)
Opening Hour: Mon–Sat: 11:00 to 19:30, Sun: Closed, Public Holiday: Closed
Customer Hotline: 3996 8197
3. New Territory Redemption Center
Address: Rm 09, 8/F, Golden Industrial Building, 16-26 Kwai Tak Street, Kwai Chung, N.T.
Opening Hour: Mon–Fri: 09:00–18:00, Sat: 09:00–13:00, Sun & Public Holiday: Closed (Lunch Hour: 12:00-13:00)
Customer Hotline: 3124 0341

* Redemption centre will be closed when typhoon signal No. 8 or above and / or black rainstorm warning signal are hoisted.

1. Once reward of "Shake to WeWa" lucky draw ("Lucky Draw") has been drawn, it will be displayed and able to be redeemed on "My Reward" service in WeWa mobile application ("Mobile Application") when the relevant eligible transaction has been posted to account and the cardholder' s credit card account must be valid and in good standing (as determined by PrimeCredit at its sole discretion). If that eligible transaction has not yet been posted after 30 days since transaction has been made, the reward will be removed from the "My Rewards" automatically, PrimeCredit will not inform cardholder individually.
2. Cardholder can choose to redeem the reward of coupon from redemption centre or choose to convert the coupon value to cash rebate. Once cardholder chose their redemption option, it cannot be cancelled or changed.
3. If winners convert reward into cash rebate, such cash rebate will be credited to WeWa Credit Card account directly and shown within three months after the transaction postdate. The cash rebate is not transferrable.
4. Once winner chose to convert reward into cash rebate, it cannot be cancelled or changed.
5. For winners who wish to convert reward into cash rebate, they must convert through WeWa Mobile Application. Any requests by phone, mail, fax or online will not be accepted and handled.
6. For those winners who decide to redeem the reward in redemption centre, the winners must go to redemption centre in person by showing QR code in the Mobile Application within 4 to 60 days after the validity of reward. It will be invalid after the expiry date and it will be resent. Please contact the redemption centre for the reward availability before visiting.
7. Each redemption QR code can only be used for 1 time. Once merchant coupons/ products redemption or cash rebate is redeemed, all prizes are non- transferable or non- exchanged and / or non-fundable. PrimeCredit reserve the right to charge for duplicate redemption. The account of the winners shall be valid and in a good financial standing during the redemption. Once the reward was redeemed, the reward status on a Mobile Application will then change from "entitled" to "redeemed" .
8. If the winner' s account has been closed for whatever reason, all existing cash rebate and cash rebate not yet credited to the card account will be immediately forfeited.
9. The WeWa Credit Card account must be valid and in good financial standing when the cash rebate is to be credited to such account.
10. PrimeCredit will not be liable or re-issue rewards to the situations such as expired redemption, loss of mobile devices of winners, failure to redeem in person at the redemption counter, unmatched transaction amount or transaction cancellation.

11. PrimeCredit is not the supplier of the products. All pictures and prices contained in promotion materials are not provided by PrimeCredit and are for reference only. The prices of all products are designated by the relevant outlets and PrimeCredit does not accept any liability to the difference of retail price and the actual market price. PrimeCredit does not accept any liability in relation to the quality of products and supply provided by the Merchants, any complaints in relation thereto should be made to the relevant merchant directly. All prizes cannot be transferred or exchanged for cash, credit limit or other goods.
12. Use of prizes is subject to terms and conditions stipulated by the relevant suppliers. PrimeCredit is not the supplier of the products, will bear no legal responsibility and no guarantee to the prizes. Supplier shall be responsible for the liability of the prize. In the event of any dispute, the decision of the PrimeCredit shall be final.
13. In the event of any disputes, the decision of PrimeCredit shall be final and conclusive.
14. If there is any inconsistency or conflict between Chinese and English versions of the above terms and conditions, the Chinese version shall prevail

WeWa Credit Card Cash Rebate Terms & Condition

1. Once reward of "Shake to WeWa" lucky draw ("Lucky Draw") has been drawn, it will be displayed and able to be redeemed on "My Reward" service in WeWa mobile application ("Mobile Application") when the relevant eligible transaction has been posted to account and the cardholder' s credit card account must be valid and in good standing (as determined by PrimeCredit at its sole discretion). If that eligible transaction has not yet been posted after 30 days since transaction has been made, the reward will be removed from the "My Rewards" automatically, PrimeCredit will not inform cardholder individually.
2. Maximum cash rebate amount on "Shake to WeWa " for a 5% discounted transaction is HK\$ 100; maximum cash rebate amount on " Shake to WeWa " for a 10% discounted transaction is HK\$ 200; maximum cash rebate amount on " Shake to WeWa " for a 30% discounted transaction is HK\$ 600; maximum cash rebate amount on 50% discounted transaction is HK\$ 5,000; maximum cash rebate amount on fee a single transaction is HK\$ 10,000. PrimeCredit will credit and state the relevant cash rebate into the valid credit card account within three months once transaction has been posted.
3. If the winner' s account has been closed for whatever reason, all existing cash rebate and cash rebate not yet credited to the card account will be immediately forfeited.
4. The WeWa Credit Card account must be valid and in good financial standing when the cash rebate is to be credited to such account.
5. In the event of any disputes, the decision of PrimeCredit shall be final and conclusive.
6. If there is any inconsistency or conflict between Chinese and English versions of the above terms and conditions, the Chinese version shall prevail.